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Zapytanie 

 

Dot. jazdy pojazdów po drodze dla rowerów przy Baszcie Panieńskiej 

 
W ubiegłym roku, po wysłupkowaniu całego terenu pod Trasą Zamkową, zwróciłem uwagę na 

poruszające się drogą dla rowerów w okolicy Baszty Panieńskiej samochody. Stwarzają one realne 

niebezpieczeństwo dla rowerzystów i pieszych. 

 



 

 

Wskazałem, że należałoby uniemożliwić wjazd w jednym tylko miejscu poprzez umieszczenie 

czterech słupków blokujących wjazd. Jednak jedyne, na co można cały czas liczyć, to zaniechanie. 

Zaniechanie to doprowadza do obniżenia poziomu bezpieczeństwa oraz niszczenia infrastruktury na 

granicy między drogą dla rowerów a ziemnym poboczem. 

W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Co takiego nie pozwala wstawić czterech słupków blokujących skutecznie wjazd samochodów 

na chodnik i drogę dla rowerów w tym miejscu? 

2) Kiedy te słupki w końcu zostaną postawione? 
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Marek Duklanowski 


